
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljøministeren

Dato: 21. juni 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 1507
Er ministeren enig i, at der er tale om en ekstraordinær situation, der kalder på hurtig
handling og ekstraordinære initiativer til regulering af de voldsomme skader og problemer,
som rågekolonierne på Langeland forvolder? Der henvises til artikler fra Fyns Amts Avis
lørdag den 19. juni 2021 både på forsiden og under Langelandsiderne i avisen, f.eks.
artiklen ”Vred landmand på Sydlangeland: Råger får lov at hærge mine majsmarker”.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Erling Bonnesen (V).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Erling.Bonnesen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
René Christensen
formand
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